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ЗАПИСНИК 

СА 10. СЕДНИЦЕ ИЗВРШНОГ ОДБОР 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Десета седница ИО Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 07. априла 2024. године у 
просторијама Академије техничко-уметничких струковних студија Београд Одсек Висока школа 
електротехнике и рачунарства у Београду. Седници су присустввују представници __ школе чланицa 
Заједнице и ИО /списак присутних школа дат је у пролог записника/, седници присуствују 9 представника 
школа без права гласа и др Ивана Милошевић,  руководилац Одсека Висока школа електротехнике и 
рачунарства, др Ана Савић, председница Академије техничко-уметничких струковних студија Београд 
(АТУСС) и Маја Тодоровић, руководилац Центар за стручно образовање и образовање одраслих Завода за 
унапређивање образовања и васпитања. Седници присуствују и Жолт Коња и Саша Скоко чланови комисије 
за помоћног наставника. 

Седница ИО почела је у 12.10 часова. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Заједнице, Небојша Соколовић је пожелео добродошлицу присутнима члановима 

Извршног одбора и захвалио се нашим домаћинима из Академије техничко-уметничких струковних студија 
Београд Одсек Висока школа електротехнике и рачунарства на гостопримству и уложеном труду у 
организацији данашње седнице Председништва и ИО ЗЕТШС и Републичког такмичења из мултимедије које 
се данас одржава, најавио је да ће се касније присутнима обратити др Ивана Милошевић руководилац 
Одсека и др Ана Савић председница Академија. Соколовић се такође захвалио и Маји Тодоровић на 
времену које су одвојили да би присуствовали данашњој седници. 

Председник Соколовић је констатовао да седници присуствује __ од укупно 37 чланова ИО, што је 
довољан број за одржавање седнице и одлучивање, затим је предложио је следећи дневни ред: 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  

1. Усвајање записника са 9. седнице ИО, 
2. Актуелности средњег стручног образовања, 
3. Доношење одлуке о висини награде за наставника – ментора за освојено прво место на 

републичком такмичењу, 
4. Одлука о пријему у чланство Заједнице, 
5. Дисеминација ЕРАСМУС+ пројеката чланица Заједнице, 
6. Текућа питања  

 
Сви присутни чланови ИО су једногласно усвојили предложени дневни ред и затим се кренуло на расправу 
по тачкама дневног реда. 

Тачка 1. 

Председник Соколовић је ставио на гласање предлог Записника са претходне 9. седнице ИО која је 
одржана у Смедеревској Паланци. Исти је усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Председавајући је још једном поздравио Мају Тодоровић и захвалио се што је данас са нама како би 
чланове ИО упознала са актуелностима у средњем стручном образовању. 



Маја Тодоровић се захвалила председавајућем поздравила све присутне. 
У свом излагању у вези тренутно актуелних дешавања истакла је да су објављени стандарди 

квалификација за три образовна профила (Техничар информационих технологија, техничар за 
администрирање рачунарских мрежа и електротехничар рачунара), да још увек нису завршени ППНУ за 
прва два образовна профила и да се отпочело са израдом ППНУ за образовни профил електротехничар 
рачунара (радна група је имала први састанак). 

У свом даљем излагању подсетила је да се стандардом квалификација предвиђа која су то знања и 
вештине која се стичу након завршетка образовног профила и да се на основу тога одређује за поједине 
предмете и начин реализације (теорија, теорија+вежбе, вежбе или практична настава). 

Пошто су се седници ИО прикључили др Ивана Милошевић, др Ана Савић и Милутин Нешић Небојша 
Соколовић је закратко прекинуо излагање Маје Тодоровић, поздравио представнике Академије и дао реч 
др Ани Савић која је поздравила присутне и пожелела успешан рад на седници ИО. Присутне је поздравила 
и др Ивана Милошевић и такође пожелела успешан рад на седници. 

У наставку свог излагања Маја Тодоровић је рекла да је на сајту ЗУОВ-а у делу који је посвећен МИ и 
ЗИ објављен исправљени приручник за полагање ЗИ за образовни профил електричар и да ће у току априла 
бити организована обука за реализацију ЗИ за овај образовни профил о чему ће школе бити благовремено 
обавештене. 

Маја Тодоровић је подсетила присутне на ново објављени Правилник о оцењивању у средњем 
образовању и васпитању и то на део у коме се прецизира оцењивање ученика који део наставе похађају по 
дуалу (учење кроз рад). 

Тренутно се ради 32-35 нових ППНУ и да и ове године неће бити уписивања образовних профила који 
немају стандард квалификације и да школе воде рачуна да кад се промени ППНУ не уписују тај профил за 
преквалификацију и доквалификацију док се не објави Правилник о МИ или ЗИ. 

Пошто је Маја Тодоровић завшила своје излагање Небоша Соколовић се захвали Маји а затим је у 
свом излагању рекао да је конституисан нови сазив Секторског већа ИКТ-а, електротехнике, електронике и 
аутоматике и да је  поред њега као представника Заједнице члан и Маја Тодоровић испред ЗУОВ-а. 
Соколовић је затим извештио присутне о обиласку његове школе делегације ГИЗ-а и да је тај обилазак 
искористио да разговара са представницима ГИЗ-а о организацији радионице у вези тренинг центара (како 
се постаје тренинг центар), најавио уводну радионицу пројекта „Средње стручно образовање и 
запошљавање младих“ у организацији ГИЗ-а за 17. и 18. април где ће представници Заједнице бити Рајка 
Бабић и Горан Станковић, додао је да се ради о новом пројекту чији је буџет око 3.500.000€ и чија је главна 
тема „зелена агенда“.  

Соколовић је рекао да је пре седнице ИО одржан састанак радне групе која се бавила помоћним 
наставницима и затим је позвао Сашу Скока да члановима Заједнице изнесе закључке са тог састанка. 

Саша Скоко се захвалио Соколовићу, поздрави присутне и рекао је да ће сада презентовати 
усаглашену верзију документа са описом послова помоћног наставника. Након овога простаје да се усагласи 
табела по образовним профилима и предметима где је потребно а где не ангажовање помоћних 
наставника. 

Тачка 3. 

Председавајући Соколовић је дао предлог да се висина награде за наставнике-менторе ученика који 
су освојили прво место на републичком такмичењу буде као и прошле године 10.000 динара. Сви присути 
су једногласно усвојили предлог и на основу изјашњавања чланова Извршни одбор Заједнице 
електротехничких школа Србије доноси: 

О Д Л У К У  
I 

Утврђује се висина награде за наставнике-менторе ученика који су освојили прво место на 
републичком такмичењу у износу од 10.000 динара. 

Тачка 4. 

Небојша Соколовић је најави тачку дневног реда и дао реч секретару Заједнице Горану Станковићу. 



Горан Станковић је рекао да је Елитна приватна економска школа и гимназија из Новог Сада поднела 
Приступниццу за чланство у Заједници и да они школују ученике у подручје рада електротехника у 
образовном профилу електротехничар информационих технологија. 

Небојша Соколовић је ставио предлог да се у чланство Заједнице прими Елитна приватна економска 
школа и гимназија из Новог Сада, и на основу изјашњавања чланова Извршни одбор Заједнице 
електротехничких школа Србије доноси: 

О Д Л У К У  
I 

Прима се у чланство Зајенице прими Елитна приватна економска школа и гимназија из Новог Сада. 
 

Тачка 5. 

Горан Станковић је известио да по овој тачки имамо дисеминацију три реализована 
ЕРАСМУС+ пројеката школа чланица Заједнице  и затим је позвао Александра Стевеновића, 
директора ЕТШ „Мија Станимировић“ из Ниша да представи активности које су ученици и 
наставници његове школе реализовали у оквиру ЕРСМУС+ пројекта који реализује његова школа. 

Горан Станковић се захвалио колеги Стевановићу и позвао је Марију Басић из Техничке 
школе у Зајечару која је представила стручну праксу 12 ученика и 3 наставник пратиоца у Браги 
(Португалија) у оквиру ЕРАСМУС акредитације школе. Након Марије Басић Милан Коцић, такође из 
Техничке школе у Зајечару, који је представио активност у Пољској у оквиру ЕРАСМУС+ пројекта 
„Smart DIVE“ . 

 
 

Тачка 6. 

Није било дискусије по овој тачки дневног реда. 
 

Седница ИОЗЕТШС завршена је у 13.30 часова. 
 

  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


